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Město Kyjov 

Výbor pro energetiku 

  

   

 

 

Zápis z jednání č. 8/2025 

 

 

Datum konání:  05.02.2025 

Místo konání:  malá zasedací místnost  

Přítomni:  (viz prezenční listina) Mgr. Hana Bednaříková, Daniel Čmelík, Ing. 

Antonín Rajda, Pavel Horňák  

Omluveni:  MDDr. Jan Cahlík, Bc. Antonín Kuchař, Ing. Bohumil Voznica 

Neomluveni:  Petr Žmiják , Mgr. Zuzana Veverková  

Hosté:   Ing. Jaromír Červenka, Adam Gajdoš - Jinag (videohovor) 

Zapisovatel:  Pavla Soukopová, DiS. 

Ověřovatel:  Pavel Horňák 

Čas konání:   17:00 – 18:00 

 

 

Program jednání: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, určení ověřovatele zápisu  

2. Příprava kulatého stolu ke komunitní energetice  

3. Různé  

4. Závěr 

 

Průběh jednání: 

 

ad. 1. Zahájení jednání, schválení programu, určení ověřovatele zápisu 

Předsedkyně energetického výboru Mgr. Hana Bednaříková zahájila jednání přivítáním všech 

přítomných a představila ve stručnosti program jednání výboru, který všichni zúčastnění 
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odsouhlasili. Poté navrhla pana Horňáka ověřovatelem zápisu, s čímž navržený i ostatní 

přítomní členové souhlasili.  

 

 

ad. 2. Příprava kulatého stolu ke komunitní energetice 

Paní předsedkyně navázala na minulý bod Příprava kulatého stolu ke komunitní energetice. Byl 

domluven videohovor s panem Gajdošem ze spolku JINAG, který seznámil ve stručnosti 

všechny přítomné s fungováním komunitní energetiky. Videohovor nebyl kvalitní z důvodu 

selhání IT techniky. Komunikace přes telefon paní předsedkyně byla polovičatá. 

Ing. Rajda si vzal slovo, sděluje, že doposud sám výbor nemá žádné informace o komunitní 

energetice, pořádně se neví, o co vlastně jde a jaké možnosti nám to nabízí. Pan Gajdoš navrhuje 

menší skupinu – EV a zástupci spolku, zúčastnění členové s tím návrhem souhlasí. Bylo 

předběžně domluveno, že po jarních prázdninách pan Gajdoš pošle několik termínů na setkání 

členů energetického výboru spolu se zástupci JINAGu.  Od tohoto jednání se ale slibuje více 

informací daného tématu nejen pro členy výboru, ale také pro zastupitelstvo, které bude o tomto 

informováno na svém červnovém zasedání. 

Pan místostarosta Čmelík dostal slovo od paní předsedkyně Bednaříkové, informuje, že město 

Kyjov je členem energetické komunity, má zpracovaný energetický management a je v jednání 

s občanem, který má malou FVE na svém domě. Sdělil, že tento pán je registrovaný v systému 

EDC, aby mohl svou energii sdílet, prozatím to sdílí s nejmenovanou firmou, ale má zájem to 

sdílet do aqua centra. Dále nastínil kroky, které se v tomto dále dějí, smluvní podmínky, 

registrace EDC atd. Vyzdvihl, že bude rád za každou metodickou pomoc v této oblasti a nastaví 

se nějaká vize do budoucna. Předsedkyně doplnila, že pan Čmelík prověřoval informaci jakou 

cenu by EG.D. dalo městu za distribuci a jestli je to možné po Kyjově. Pan Čmelík odpověděl, 

že je to individuální. Podle něj distribuce není teď nijak významná. Ing. Červenka doplnil, že 

cena za distribuci je pevná a nebude se měnit, EG.D. neplánují žádné úlevy. Dále sdělil, že 

s EG.D. to bude vždycky boj, novela energetického zákona bude kdoví kdy, nastínil další kroky, 

jak dál v naší věci pokračovat a sdělil, že je to běh na delší trať, ale jediná cesta. Navrhuje si 

městské vytipované objekty (informace dostal od paní Bednaříkové) dát do katastrální mapy, 

dát dohromady informace, kde je naplánovaná nějaká investice, kde se bude dělat např. optika, 

kanalizace, různé výkopy, cokoliv. Využít tohoto, že se tyto práce budou dělat. Ing. Rajda se 

dotázal, zda můžeme vytvářet nějakou síť. Odpověď: můžeme. Nastala diskuze, ze které vzešlo, 

že přítomní členové se shodli, že než začne město oslovovat veřejnost, bude vhodné sdílení 
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energie vyzkoušet nejdříve v menším měřítku. Pan Červenka pošle výboru svoji studii – návrh, 

jak by bylo možné sdílením energie v Kyjově začít. 

 

Pan Čmelík ještě podotkl, že nebude výrazná legislativní změna ohledně energetiky. Pan 

Horňák doplnil, že je to zatím jakýsi zkušební provoz, protože teď všechno vzniká, nikdo s tím 

nemá moc zkušeností. Dále sděluje, že je určitě výhodnější být mezi prvními a nasbírat těch 

zkušeností co nejvíce, aby ostatní obce se jezdili „učit“ k nám. Pan Čmelík reaguje, že by se 

rád vyhnul zmařené investici v případě, že nebudeme mít řádné informace k tématu a do záměru 

se pustíme.  

Pan Horňák vznesl dotaz na paní energetičku ze spolku JINAG, zda je to člověk, co to dělá, 

jestli město má vůbec nějakého energetika, který by se tomuto záměru nějak více věnoval. Pan 

Čmelík odpověděl, že nyní nemáme žádného takového člověka. Máme jenom v rámci 

energetického managementu pověřeného pana Blažka z Odboru majetkoprávního, což není 

úplně energetik. V prvotním kontaktu s JINAGem, v začátcích této problematiky, měl být 

původně „dán“ městu člověk, který by se energetikou zabýval, nicméně to padlo z důvodu, že 

i spolek JINAG neměli v tu dobu lidi i finance, aby byli schopni vůbec energetiky sehnat. Nyní 

je právě ta možnost sehnat energetika za pomocí spolku JINAGu. 

 

Paní předsedkyně ukončila tuto debatu a přistoupila k bodu č. 3 – Různé. 

 

ad. 3. Různé 

Na jednání zastupitelstva města bude představen návrh na jmenování za člena energetického 

výboru pana Ing. Jaromíra Červenku.  Nicméně musí být lichý počet členů, proto paní 

předsedkyně doporučuje jako dalšího člena jmenovat pana Miroslava Tychtla, jenž je 

jednatelem společnosti Teplo Kyjov spol. s r.o., nebo, v případě, že pan Tychtl nebude mít 

zájem se stát členem energetického výboru, bude nutnost jednoho z členů výboru vyloučit. O 

tomto bude informováno zastupitelstvo na červnovém zasedání dne 09.06.2025. Dokud nebude 

vyřešeno členství pana Ing. Červenky, bude prozatím zván na jednání EV pouze jako host. Toto 

vše bude projednáno až po proběhlém jednání se zástupci JINAGu, aby zastupitelstvo mělo 

kompletní informace k dané problematice. Návrhy termínů setkání se spolkem budou zaslány 

na konci měsíce února. 

Ing. Červenka prosí o zajištění přístupu na Cloud energetického výboru a uloží zde svoji studii 

– návrh, jak by bylo možné sdílením energie v Kyjově začít. 
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ad. 4 Závěr 

Mgr. Bednaříková poděkovala přítomným za účast a ukončila jednání výboru pro energetiku. 

Materiály a podklady k dnešnímu výboru budou uloženy na zřízeném úložišti.  

 

Příští termín jednání výboru nebyl na jednání stanoven. Bude určen v návaznosti na jednání 

zástupců města, MAS, spol. Teplárna a Teplo s pracovníky spolku JINAG o nastavení možností 

a podmínek spolupráce v energetice. 

 

Zapsala: Pavla Soukopová, DiS. 

 

Ověřil: Pavel Horňák 

 

Předsedkyně výboru: Mgr. Hana Bednaříková 


